
22. junij
Le še nekaj dni nas loči od 22. junija, našega

občinskega praznika, ki se ga vsako leto ra-
dostno veselimo. Veselimo zato, ker se nam te
dni vračajo spomini na slavne dni naše borbe
in revolucije, na prehojeno pot. To pa je tudi
prilika, da ocenimo naše tekoče rezultate go-
spodarjenja v minulem letu in se dogovorimo
za nadaljnje delo. To bi morali storiti v vseh de-
lovnih in življenjskih okoljih. Ta praznik naj bi
resnično doživeli vsi naši občani, vsebinsko,
delovno in slovesno in to tembolj, ker v letoš-
njem letu obeležujemo nekatere zgodovinske
dogodke, pomembne v razvoju naših narodov
in narodnosti. Minilo je 40 let od sprejetja
znane Dolomitske izjave, jeseni pa bomo sla-

vili jubilej Kočevskega zbora in drugega zase-
danja AVNOJ-a.

čeprav smo že neštetokrat poudarili po-
membnost 22. junija, je prav, da to storimo tudi
tokrat. Tega dne je CK KPS v imenu sloven-
skega naroda proglasil vojno napoved okupa-
torju naše dežele in pozval Slovence, naj ne
polože orožja prej, dokler ne bo osvobojena
zadnja ped zemlje. Ustanovljeno je bilo tudi
najvišje vojaško vodstvo partizanskih čet in za
prvega komandanta imenovan naš nepozabni
junak, pred kratkim preminuli Franc Lesko-
šek-Luka, ki je bil med prvimi dobitniki zlate
plakete, najvišjega priznanja naše občine.

(nadaljevanje na 6. strani)



(nadaljevanje s 1. strani)
Po štirih letih herojske borbe slovenskega in dru-

gih jugoslovanskih narodov in narodnosti smo si
izbojevali svobodo, enakopravnost narodov in na-
rodnosti ter federativno ureditev naše domovine. Od
tedaj so minila mnoga ustvarjalna leta, naša dežela
pa postaja iz dneva v dan lepša in bogatejša. Na do-
sežene rezultate bi morali biti bolj ponosni. To pa ne .
pomeni, da ne smemo biti kritični, saj je ustvarjalna
kritika pogoj za nadaljnji napredek.

Ko se oziramo na minulo leto od zadnjega praz-
novanjalahko ugotovimo, da je bilo uspešno, še zla-
sti, če upoštevamo družbeno ekonomske razmere, v
katerih je poslovalo naše združeno delo. Naj le z
nekaj pokazatelji ilustriram te uspehe. Gospodar-
stvo kot celota je v naši občini doseglo 5,5% večji fi-
zični obseg proizvodnje kot v letu 1982 in za 0,5%
preseglo planska predvidevanja. Spodbudni so tudi
rezultati na področju izvoza. V republiškem merilu
smo na prvem mestu glede realizacije blaga za izvoz
(z 8,8 % udeležbo vsega slovenskega izvoza) in na
drugem mestu izvoza na konvertibilno področje
(6,5% udeležba slovenskega izvoza).

Taka pozitivna gibanja se nadaljujejo tudi v letoš-
njem letu. Ne moremo pa mimo ugotovitve, da
imamo še vedno nekaj OZD, ki poslujejo z izgubo in
so na meji rentabilnosti. Toda spodbudno je to, da
resneje in odgovorneje kot doslej tako sami delovni
kolektivi kot drugi dejavniki v občini in izven nje pri-
pravljajo ustrezne sanacijske programe. Žal pa v
številnih delovnih okoljih še vedno ni prevladala
zavest o tesni medsebojni povezanosti in soodvi-
snosti združenega dela v družbeni reprodukciji, ki
mora temeljiti predvsem na dohodkovnem povezo-
vanju v različnih oblikah združevanja dela in sred-
stev. Zato izrekam vsem delovpim Ijudem, ki so kljub
občasnemu pomanjkanju surovin in energije, dose-
gli takšne uspehe, iskreno priznanje. Dosegli ste jih
le z dodatnimi napori.

Tudi na področju kmetijstva, ki mu širša družbena
skupnost v zadnjem obdobju posveča še posebno
pozornost, smo dosegli dobre rezultate, nadpov-
prečne glede na hektarski donos in spjotrnost obde-
lave kmetijskih površin. Zahvala za to gre tako prid-
nim kmetom. njihovi zadrugi Medvode ter kmetijskim
skupnostim. V Stniedniku bo DO Agroemona —
TOZD PG Domžale. v prazničnih dneh občinskega
praznika slovesno odprla prenovljene hleve za pita-
nje goveje živine, s katerimi bo znatno povečala
svoje kapacitete, namenjenepredvsem zaizvoz. To
pomeni, da bo v naši občini možen dodatni prispe-
vek k izvoznim usmeritvam.

Na področju družbenih dejavnosti bomo kmalu
bogatejši za več pomembnih objektov, ki bodo bi-
stveno prispevali k izboljšanju zadovoljevanja po-
treb naših občanov in delovnih Ijudi po zdravstve-
nem varstvu in varstvu predšolskih otrok. Če smo
lani ob tem času še bili zaskrbljeni glede izgradnje
Zdravstvenega doma v Medvodah, potem se letos s
ponosom oziramo na objekt, ki iz dneva v dan hitreje
raste. Vse je tudi pripravljeno za gradnjo VVO Do-
lomitski odred, ki bo nudil toplo zatočišče otrokom iz
nove in velike soseske Dravlje ter prizidka pri OŠ
Stane Kosec. V izdelavi pa je projektna dokumenta-
cija za OŠ v KS Bratov Babnik in za Varstveno-de-
lovni center.

Prav je, da hvalimo tisto, kar je dobro, grajamo pa
tisto, kar js slabo. Tako nam še vedno greni življenje
nedokončana sanacija Draveljske gmajne in izgrad-
nja soseske Stara cerkev. Pričakujem, da bodo vsi
udeleženci, ki so vključeni v razreševanje tovrstne
problematike, odgovorno uresničevali sprejete maj-
ske sklepe in stališča naše skupščine. Delegati so
vse bolj kritični glede uresničevanja politike, zato
bodo terjali tudi odgovornost posameznikov in sub-
jektov.

Pestile scvnas tudi vsakdanje težave, pa ne le v
združenem delu, temveč tudi kot občane, še zlasti,
kar zadeva preskrbo z nekaterimi artikli. Te težave
bomo imeli žal tudi v prihodnje. Uspešno jih bomo
premagovali le po samoupravni, ne pa po drugih
poteh. Če si bomo pri tem tovariško pomagali, bolj
kol doslej, ter razvijali medsebojne človeške, hu-
mane odnose, kajti izkušnje iz najtežjih dni naše
zgodovine nam kažejo, da je le v slogi moč in uspeh.

Potrebujemo pogumne, odločne, delovne in poš-
tene Ijudi. Takih je med narni mnogo, zato z optimi-
zmom glejmo v našo prihodnost. Vizija nadaljnjega
razvoja naše družbe naj nam bo kažipot pri preqpa-
govanju naših težav, kajti za to vizijo se splača boriti.
S tem optimizmom v naših srcih pogumno na pot!

Na kulturnem področju bomo bogatejši za prenov-
Ijeno Vodnikovo domačijo, v kateri bodo dobili svoje
zatočišče naši kulturni delavci za izvajanje svojih
številnih dejavnosti ter za spominsko sobo koman-
danta Franca Rozmana-Staneta v njegovi roistni
hiši.

Po večletnih prizadevanjih vseh subjektovv občini
za zboljšanje stanovanjskega standarda, zlasti
samskih delavcev, smo pred kratkim odprli objekt
nedružinskih stanovanj z 912 ležišči.

Vsem delovnim ijudem in občanom Šiške iskreno
čestitam ob prazniku!

Piedsednica skupžčine občine
Anka TOMINŠEK


